

Proxy Templet	نموذج التوكيل
<p>Date of issuing the power of attorney: / /1444 AH Corresponding date: / /2022 AD</p> <p>To: SABB Takaful Company</p> <p>Greetings,</p> <p>I am the shareholder /..... (authorizing shareholder's full name) (.....Nationality), with ID Number (or Iqama Number/ or Passport Number for non-Saudi) (.....) issued from (.....), in my personal capacity or as an authorized signatory on behalf of the chairman of/or the CEO of (..... name of authorizing company) the owner of a number of shares amounted to (.....)of SABB Takaful Company shares (a Publicly Listed Saudi Company) registered in the commercial registry in Riyadh on 08/03/1442 AH, with the registration number (1010234032) and pursuant to article (25) of the Company's bylaws, herby authorize (.....authorized person full name) with ID Number (.....) to represent me in attending the Extraordinary General Assembly Meeting which will be held on , 19/02/1444 AH corresponding to 15/09/2022 AD at 07:00 pm at Intercontinental Hotel king Saud road AIMutamarat , I delegate him/her to vote on my behalf on the EGM agenda and any other topics that the shareholders Extraordinary General Assembly might raise for voting, and to sign on my behalf on all resolutions and documents related to the meeting. This power of attorney is valid for this meeting or any subsequent adjourned meeting.</p> <p>Full Name of the person signing the proxy:</p> <p>Capacity of the person signing the proxy:</p> <p>ID number of the person signing the proxy:</p> <p>Signature of the authorizing shareholder:</p> <p>(This proxy must be stamped by the official stamp if the shareholder is a legal person) (Chamber of Commerce validation</p>	<p>تاريخ تحرير التوكيل: / / 1444هـ الموافق: / / 2022 م</p> <p>السادة/ ساب للتكافل</p> <p>السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ...</p> <p>أنا المساهم /(اسم الموكل الرباعي). (..... الجنسية)، بموجب هوية شخصية رقم أو(رقم الإقامة/ جواز السفر لغير السعوديين)(.....)، صادرة من (.....) بصفتي (الشخصية) أو (مفوض بالتوقيع عن مدير / رئيس مجلس إدارة شركة (اسم الشركة الموكلة) ومالك/ لأسهم عددها (.....) سهماً من أسهم شركة ساب للتكافل (شركة مساهمة سعودية مدرجة) المسجلة في السجل التجاري في الرياض برقم (1010234032) وتاريخ 1442/03/08 هـ واستناداً لنص المادة رقم (25) من نظام الشركة الأساسي، فإنني بهذا أوكل (اسم الوكيل الرباعي بموجب هوية شخصية (رقم / أو الإقامة أو جواز السفر لغير السعوديين) (.....) لينوب عني في حضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية الذي سيعقد في تمام الساعة 07:00 من مساء يوم الخميس بتاريخ 19/02/1444هـ (حسب تقويم أم القرى) الموافق 15/09/2022م ، وذلك بمقر فندق انتركونتينتال طريق الملك سعود المؤتمرات ، وقد وكلته بالتصويت نيابة عني على المواضيع المدرجة في جدول الأعمال وغيرها من المواضيع التي قد تطرحها الجمعية العامة غير العادية للتصويت عليها، والتوقيع نيابة عني على كافة القرارات والمستندات المتعلقة بهذه الإجتماعات، ويعتبر هذا التوكيل ساري المفعول لهذا الإجتماع أو أي إجتماع لاحق يؤجل إليه.</p> <p>اسم موقع التوكيل:</p> <p>صفة موقع التوكيل:</p> <p>رقم السجل المدني لموقع التوكيل (أو رقم الإقامة أو جواز السفر لغير السعوديين):</p> <p>توقيع الموكل:</p> <p>(يجب ختم هذا التوكيل بالختم الرسمي إذا كان المساهم شخصاً اعتبارياً، ويصادق عليه من الغرفة التجارية)</p>
<p>We would like to notify you that each of the shareholders who is registered in the Company's shareholders register with Securities Depository Center at the end of the trading session preceding the Extraordinary General</p>	<p>نود التنويه إلى أنه يحق لكل مساهم من المساهمين المقيدون في سجل مساهمين الشركة لدى مركز الإيداع بنهاية جلسة التداول التي تسبق إجتماع الجمعية العامة حضور إجتماع الجمعية حسب الأنظمة واللوائح.</p>

Assembly meeting shall have the right to attend the assembly meeting in accordance with the rules and regulations.

The shareholder may also appoint another person, who is not a member of the Board of Directors or employees of the Company, to attend the meeting by virtue of a written proxy, provided that it is endorsed by one of the Chambers of Commerce where the shareholder is affiliated with any one of them or if the shareholder is a Company or a legal entity; a licensed bank or authorized persons in the Kingdom provided that the authorizing shareholder holds an account with the attesting bank or authorized person or notary public or persons licensed for attesting. The shareholder or his representative must provide the Company with a copy of the proxy at least two days before the date of Extraordinary General Assembly meeting and the original proxy shall be presented to the Company on the day of Extraordinary General Assembly meeting. The shareholders are requested to be present well in time to complete the registration procedures.

The shareholder or its representative must provide copy of the proxy to the Company two days before at the Company's address shown below:

6788, Salah Ad Din Al Ayyubi – Adh Dhubbat, Unit No. 3, Riyadh 12627 – 4827

كما يحق للمساهم توكيل شخص آخر عنه في الحضور بموجب توكيل خطي على إلا يكون عضواً في مجلس الإدارة أو موظفاً في الشركة، وأن يكون مصادقاً عليه من العرمة التجارية متى كان المساهم منتسباً لأحدهما أو إذا كان المساهم شركة أو مؤسسة اعتبارية أو إحدى البنوك المرخص لها أو الأشخاص المرخص لهم في المملكة شريطة أن يكون للموكل حساب لدى البنك أو الشخص المرخص له الذي يقوم بالتصديق أو كتابة العدل أو الأشخاص المرخص لهم بأعمال التوثيق. وعلى المساهم أو وكيله تزويد الشركة بنسخة من التوكيل قبل يومين على الأقل من موعد انعقاد الجمعية العامة غير العادية مع إبراز أصل التوكيل يوم انعقاد الجمعية العامة غير العادية، ويرجى من كل مساهم يرغب في حضور الجمعية العامة الغير العادية (أصالة أو وكالة) إحضار أصل بطاقة الهوية الشخصية والتواجد قبل موعد الاجتماع بوقت كافي لاستكمال إجراءات التسجيل.

وعلى المساهم أو وكيله تزويد الشركة بنسخة من التوكيل قبل يومين على الأقل على عنوان الشركة الموضح أدناه:

٦٧٨ صلاح الدين الأيوبي - حي الضباط، وحدة رقم ٣، الرياض ١٢٦٢٧ - ٤٨٢٧